

8色全自动印花机，全自动印花机，丝印机，印花设备

产品名称	8色全自动印花机，全自动印花机，丝印机，印花设备
公司名称	佛山市南海区百亨贸易有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 印刷颜色:八色 印刷面:平面
公司地址	佛山市南海区桂城街道紫金城美食城5号楼首层C129、二层C229、C230、C231、C232、C233号铺（仅作办公用途）
联系电话	13535723186 13534444992

产品详情

机器特点：the machine features.

一、高节能：high efficient energy conservation

节约场地：saving space

一台机器占地面积约40--60平方米：a machine covers an area of about 40--60square meters

人工：一台机器相当于30--50人手工印花产量artificial:the printing output of a machineis equivalent to the output of

30--50 people ' s.

材料：节约手工印花1/3material:save as much material as 1/3 of manual printing

产品下机可立刻包装出货，不需晾干（特殊产品除外）products from the machines can be packaged and shipped immediately without being dried (except special products)

二、质量、效率quality and efficiency

产品100%无色差，产品优良率是100%，多色一机同时产出，只需三人操作，颜色少一机也可当二机生产线用，日产8000--16000片。

products are 100% colorless difference, the excellent rate of products is 100%, multi-colored machine can be produced at the same time, it only needs three people to operate it and if there is less color ,one machine can also be used as two machine production line ,and it can produce 8000--12000pieces per day.

三、操作快捷方便it is convenient and quick to operate

网框固定方式独特，卸网、装网1--3分钟，手工花色对位2--5分钟，一般不塞网、擦网不取网，卸网再装网对位精度不变。标尺+丝杆调位，对位精度0.02mm

net frame is fixed by a unique way, it only needs 1--3minutes to unload ,assemble net and manual registration of design and color needs 2--5minutes.under normal circumstances,the registration accuracy will not change if you do not plug,wipe or take the net or unload the net and then assemble the net. sale and screw positioning,the registration accuracy is about 0.02mm.

四、适用applicable

适合各种：纺织布料、皮料、塑胶、玻璃等多种材料

各种浆料均可印花：胶浆、水浆、油墨、厚板、拔印、分色、发泡、植绒等多种印花工艺。

suitable for many kinds of materials: textile fabric, leather,plastic, glass and many other materials.

各种浆料均可印花：胶浆、水浆、油墨、厚板、拔印、分色、发泡、植绒等多种印花工艺。

every kinds of pulpy material can be printed: mucilage,the water slurry, printing ink, thick plate,discharge print, color separation, froth, pile coating and many types of printing arts.

五、智能控制系统intelligent control system

触摸屏：可选多种印花模式，自由设定机器速度、烘干时间、刮刀次数、台板预热等多种性能。自行排查显示机器故障，及培训操作机器流程。实时显示生产速度及总产量等多种功能。

touch screen: people can choose a variety of printing patterns, and free to set the speed , the time needed to dry ,the number of scraper andplate preheatingof the machine and other functions. it can check and display on its own when the machine is broken down and trained to operate the process of the machine.moreover,it possesses many other functions such as displaying the speed of production and total yield at the moment when it begins to work.

六、印刷工位printing station

每个工位均可独立操控：手动印花，手动烘干，可方便的进行投入切出并对整台设备进行停启操作。刮刀停留位，刮墨刀，回墨刀，压力及高度独立可调。each station can be operated and controlled independently: manual printing, manual drying, it is easy to input and cut out ;what is more,it can start or end the equipment of integration .the staying position of scraper ,scraping knife, ink knife, pressure and height can be adjusted independently.

七、型号配置model configuration

bh30基本型（三人操作一台机）

bh31 bh30+不需上合胶自动加浆料=bh31型（2人操作一台机）

bh32 bh30+bh31+电脑自动花色对位=bh32型（2人操作一台机）

bh33 {bh30+bh31+bh32+自动放收裁片=bh33型}（1人操作一台机）

bh30 basic model (it needs three persons to operate one machine)

bh31 bh30+不需上合胶自动加浆料=bh31型（2人操作一台机）

bh31 bh30+ no glue is needed and it adds pulpy materials automatically =bh31 type(it needs 2 persons to operate one machine)

bh32 bh30+bh31+电脑自动花色对位=bh32型（2人操作一台机）

bh32 bh30+bh31+ theregistration of design and coloris operated automatically by computer=bh32 type (it needs 2 persons to operate one machine)

bh33 {bh30+bh31+bh32+自动放收裁片=bh33型}（1人操作一台机）

bh33 {bh30+bh31+bh32+put the pieces automatically=bh33 type} (it needs 1 person to operate one machine)

印头操作键：the operating keys of printing head

印头：printing head

红外线烘箱：

人机界面：

型号：bh30（基本型）全自动印花机

红外线烘箱：infrared drying oven:

人机界面：the man--machineinterface.

型号：bh30（基本型）全自动印花机model: bh30 (basic model) printing machine operated automatically

本产品的加工定制是是，印刷颜色是八色，印刷面是平面，适用材质是纺织布料，皮料，塑胶，玻璃等，适用对象是服装、服饰，操作方式是全自动，品牌是百亨，型号是BH30，印刷速度是5-10（m/min），最大印刷面积（长×宽）是600*800（mm），承印物厚度范围是0.01-1.0（mm），工作台尺寸是600*800（mm），工作台纵横调节量是0-15（mm），最大网框尺寸是700*900（mm），电源是380V，外形尺寸是9.8m-25m（mm），重量是2600-6100（kg），产品类型是全新，售后服务是有，规格是8色